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N-VA Zwijndrecht-Burcht nodigt uit …

Zwijndrecht-Burcht
V.U. Michel Segers
K. Albertstraat 120   2070 Burcht

NIEUWJAARSRECEPTIE 
ZONDAG 31 JANUARI OM 13.00 UUR

Naar jaarlijkse traditie geven we de laatste zondag
van januari een nieuwjaarsreceptie voor leden en
sympathisanten. De receptie wordt gehouden in het
Vlaams Huis Were Di, Polderstraat 15 in Zwijn-
drecht. 
Gastspreker Jan Peumans, voorzitter van het Vlaams
Parlement, zal dit jaar de actuele politieke situatie
onder de loep te nemen. 

Jan Peumans

Meer informatie over de nieuwjaarsreceptie is te ver-
krijgen in het Vlaams Huis (T. 03 252 75 32).

GESPREKSAVOND MET BART DE WEVER
DINSDAG 16 MAART VANAF 20.00 UUR

Op dinsdag 16 maart 2010 vanaf 20.00 uur organiseert de
lokale N-VA-afdeling een gespreksavond met Bart De
Wever. Bart zal de politieke situatie op de korrel nemen.

Als voorzitter van de N-VA heeft Bart De Wever
vriend en vijand weten te verbazen met zijn
kennis en standvastigheid. Hij is vooral
gekend als een boeiende gesprekspartner die
zijn betoog doorspekt met allerlei amusante
anekdotes. Het belooft dus een “niet te mis-
sen” avond te worden! 

De gespreksavond staat voor iedereen open
en gaat door in “De Mouterij”, John
Tulpinckstraat 15 in Zwijndrecht-Burcht, op
100m van ’t Waaigat. Iedereen is van harte
welkom!

Bart De Wever
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Het was reeds bekend dat Zwijndrechts burge-
meester Minnebo (Groen!) mediageil is. Nu

heeft hij het zelfs tot acteur in een langlopende soap
gebracht. Een soap die echter in mineur eindigt voor
Zwijndrecht en haar bevolking.

Voor de Oosterweelverbinding heeft de gemeente
altijd goed samengewerkt met het actiecomité
Zwijndrecht. Nadat hun verzuchtingen in het plan
opgenomen werden, waren beide voorstander van
de Oosterweelverbinding. Voor de gemeente en het
actiecomité is er geen (fijn stof-)vuiltje aan de lucht!

OP NAAR EEN VOLKSRAADPLEGING (DEEL 1) 
Geïnspireerd door hun Antwerpse collega’s start de
huisartsenkring van Zwijndrecht in juni een petitie
om een volksraadpleging te verkrijgen. In augustus
worden de nodige handtekeningen ingediend.
Tijdens de gemeenteraad van augustus kondigt de
burgemeester aan dat de vraagstelling en de datum
voor het referendum waarschijnlijk worden vast-
gelegd tijdens de gemeenteraad van september. Er
zijn immers 2 800 van de benodigde 3 000 hand-
tekeningen geteld.

“EN DAAROM GEVEN WE EEN 
VOORWAARDELIJK GUNSTIG ADVIES”
Maar begin september geeft het schepencollege van
Zwijndrecht een “voorwaardelijk” gunstig advies
over de bouwvergunningsaanvraag voor Ooster-
weel. De gemeente Zwijndrecht en het actiecomité
Zwijndrecht hadden zich immers ingezet voor een
optimalisering van het tracé voor Zwijndrecht. “Het
spreekt echter voor zich dat de voorgelegde plannen
moeten beantwoorden aan de geldende voorschrif-

ten en dat we garanties willen voor de beloofde mil-
derende maatregelen”, verklaart burgemeester
Minnebo in september, “en daarom geven we bij
deze aanvraag een voorwaardelijk gunstig advies.”

OP NAAR EEN VOLKSRAADPLEGING (DEEL 2)
Op het zelfde moment onderzoekt de gemeente een
verzoek tot volksraadpleging over de Oosterweel-
verbinding. “Als die raadpleging er komt dan wordt
die niet gekoppeld aan het advies bij de bouwver-
gunning”, klinkt het in Zwijndrecht. De gemeente
neemt wel ruim de tijd voor het tellen van de laatste
200 handtekeningen. Pas op de gemeenteraad van
oktober kan de datum en de vraagstelling goed-
gekeurd worden. Maar burgemeester Minnebo is
niet gelukkig met het referendum. Het brengt extra
kosten met zich mee, en de gemeente is toch pro
Oosterweel … ? Kortom, het is hem een doorn in het
oog. In plaats van zelf toe te geven dat het eigenlijk
te laat is (want Zwijndrecht heeft al een positief
advies gegeven) en in plaats van het referendum af
te lasten, stemt de hele gemeenteraad ermee in om
op 20 december een volksraadpleging te organise-
ren.

N-VA DOORPRIKT DE BALLON
Helaas heeft de lokale N-VA-afdeling geen manda-
tarissen in de gemeenteraad en kunnen we de soap
niet in de kiem smoren. Maar N-VA-voorzitter Bart
De Wever doorprikt de ballon op ATV. Hij sugge-
reert dat het referendum onwettig is omdat er al een
advies gegeven werd. Je kan immers geen tweede

Oosterweelverbinding in Zwijndrecht: 
een soap die eindigt in mineur

Zowel de gemeente als het actiecomité Zwijndrecht
waren voorstander van de Oosterweelverbinding.

Zwijndrecht heeft zogezegd al het mogelijke
gedaan om een referendum te organiseren,
maar het is te danken aan het schepencollege
dat er geen volksraadpleging komt.
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Eindelijk fietspaden op 
Heirbaan en Kruibeeksesteenweg

keer een advies geven over hetzelfde. Antwerps pro-
vinciegouverneur Cathy Berx kan niet anders dan
het referendum te schorsen …

EINDE IN MINEUR
En toch is de huidige gemeenteraad zo hypocriet om
in beroep te gaan tegen deze schorsing, hoewel men
goed weet dat het beroep nietig verklaard zal wor-
den door minister Geert Bourgeois. De gemeente
mag geen referendum organiseren …

Zwijndrecht heeft zogezegd al het mogelijke gedaan
om een referendum te organiseren … maar in de eer-
ste plaats ligt de schuld van de onwettigheid ervan
bij het schepencollege. 

Zo eindigt de Zwijndrechtse soap vol intriges in
mineur voor onze bevolking. Wij komen berooid uit
het hele verhaal. Directe democratie is voor burge-
meester Minnebo niet toelaatbaar.

Begin volgend jaar starten eindelijk de werkzaam-
heden aan de fietspaden in de Heirbaan en op de
Kruibeeksesteenweg. Tegelijkertijd wordt het riole-
ringsstelsel volledig gerenoveerd en komen er
afslagstroken en verkeerslichten. De gemeente heeft
gewacht op het Vlaamse Gewest om in actie te schie-
ten. 

Volgens Burgemeester Minnebo (Groen!) was de
gemeente al een hele tijd plannen aan het maken
voor de heraanleg van de fietspaden. Hoe lang heeft
een gemeente nodig om plannen te maken en deze
tot uitvoer te brengen? Burgemeester Minnebo
houdt altijd hoog in het vaandel dat hij rekening
houdt met de oppositie. Toch heeft hij er bijna zes
jaar over gedaan om te luisteren naar de N-VA-frac-
tie. Want reeds in januari 2004 kaartte die de slechte
staat van de fietspaden in de Heirbaan en op de
Kruibeeksesteenweg aan in de gemeenteraad. 

Pas volgend jaar zul-
len de werken star-
ten. Tot dan moeten
de fietsers geduld
oefenen...
Ongehoord voor een
groene burgemees-
ter! 
Groen! was toch een
voorstander van alter-
natief vervoer dach-
ten wij, maar ervoor
zorgen dat fietsers op een veilige manier op hun
bestemming komen is blijkbaar van ondergeschikt
belang. 

Gelukkig is het Vlaamse Gewest bij de pinken,
anders was de gemeente Zwijndrecht misschien nog
steeds aan het plannen …

Zes jaar na de vraag van de N-VA Zes jaar na de vraag van de N-VA 

De N-VA kaartte reeds in 
2004 de slechte staat van 

de fietspaden aan

De Vlaamse gemeenten moeten 88% van alle asielzoekers opvan-
gen die niet terechtkunnen in opvangcentra, de Waalse slechts
11%. Aan die asielzoekers moeten ze via hun OCMW een leefloon
uitkeren. “De schande voorbij”, legt Sarah Smeyers (N-VA) uit.
“Eerst heeft Vlaanderen een asielbeleid moeten slikken dat het
niet wil. Nu moet het er ook nog eens de rekening voor betalen.”
De N-VA eist dat staatssecretaris Courard (PS) zijn zogenaamd
‘spreidingsplan’ herziet.

De schande voorbij
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Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10

E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.
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Voor meer fatsoen in de politiek 

Met haar Fatsoenplan lanceert de N-VA twintig voor-
stellen om de geloofwaardigheid en de kwaliteit in 
de politiek te verhogen. “Want mistoestanden zoals de 
affaire-Vijnck of de uittredingsvergoeding van gewezen
Waals parlementsvoorzitter José Happart hebben het
imago van de politiek
flink aangetast”, zegt
Jan Jambon, fractielei-
der van de N-VA in
de Kamer. 
“We pleiten ook voor
de afschaffing van
overbodige instanties
die alleen maar geld
verslinden, en we wil-
len reeds lang af van
de stemplicht”, vervolgt Jambon. 

De N-VA wil bovendien dat de lonen van parlementsleden
afhankelijk gemaakt worden van hun prestaties en van de
welvaart.

België gaat de volgende twee jaar 45 à 50 miljard euro in het
rood. De federale regering bespaart daarentegen amper 
3,3 miljard, “besparingen” die ze dan nog voornamelijk
haalt uit nieuwe en verkapte belastingen.

De federale regering, inclusief de liberalen, schuift samen
met Di Rupo de factuur dus gewoon door naar later. Dat
de jongere generaties hier nog jaren voor zullen moeten
boeten, vindt de N-VA hemeltergend. 

“Aprés nous le déluge”, dus. Dat staat alleszins in schril contrast met het Vlaamse niveau,
waar een regering zonder liberalen wél een drastische besparingsoperatie uitvoert. En voor
elke euro die de Vlaming moet besparen, wordt er bovendien twee euro bespaard door de
Vlaamse overheid zelf. Op die manier streeft Vlaams minister van Begroting Philippe 
Muyters naar een begrotingsevenwicht tegen 2011.

N-VA in de kijker - N-VA in de kijker - N-VA in de kijker

De CD&V-jongeren halen in 
De Morgen (21 september 2009) 

keihard uit naar het 
begrotingsbeleid van hun 

eigen premier en roepen de CD&V
op om haar verantwoordelijkheid 

op te nemen:

“Er wordt de 
komende twee jaar amper 
bespaard door de regering-

Van Rompuy. 
Dat is een misdaad tegen 

onze generatie."

Lees alle 20 voorstellen op
www.n-va.be/geloofwaardigheid.pdf

Europese erkenning voor Frieda Brepoels

Een partij moet in de eerste plaats actie voeren in het parle-
ment. De N-VA-verkozenen doen dat met glans en met zin
voor kwaliteit. In 2009 kreeg de N-VA-fractie in het Vlaams
Parlement zeer hoge waarderingscijfers van diverse media.

Ook Europees parlementslid Frieda
Brepoels kreeg prima cijfers. 

Bovendien werd ze in november
2009 door haar collega’s in het Eu-
ropese parlement verkozen tot
“Europees parlementslid van het
jaar” in de categorie handel.

De MEP Awards worden jaarlijks uit-
gereikt. Frieda Brepoels sleept de
prijs in de wacht voor haar rol in het

bereiken van een Euro-
pees handelsverbod

op zeehondenpro-
ducten.

Rustige vastheid = schuldig verzuim!
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